
BESLUITENLIJST VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE GEMEENTERAAD
ALBLASSERDAM van 1 april 2020

Aanwezig: Herman Verweij (VVD)
Afwezig m.k.: Jaco Brand (SGP), Albert Brasser (SGP), Corné van Werkhoven (SGP), Jan Mark ten
Hove (SGP), Harrold van Vliet (SGP), Haci Erdogan (PvdA), Orhan Yilmaz (PvdA), René Zonnebeld
(PvdA), Wim van Krimpen (PvdA), Arco Strop (CDA), Arie van 't Zelfde (CDA), Margreet de Deugd
(CDA), Arjan Dekker (VVD), Stavros Barzas (VVD), Marko Stout (D66), Ramon Pardo Kruidenier
(D66), Teus Stam (CU), Jako Sterrenburg (CU)

Voorzitter: J.G.A. Paans
Griffier: I.M. de Gruijter

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet het enige aanwezige lid van de
gemeenteraad welkom. De vergadering van de avond ervoor, dinsdag 31 maart, ging niet
door aangezien het quorum niet werd behaald. Geen van de leden was aanwezig. In de
uitnodiging voor de vergadering stond expliciet aangegeven dat raadsleden zelf de
afweging moesten maken of zij het wegens gezondheidsrisico's verstandig achtten om
aanwezig te zijn (coronavirus).
De voorzitter van de raad schreef daarop een tweede vergadering uit. Bij deze
vergadering is geen quorum vereist en volstaat de aanwezigheid van één raadslid om te
kunnen vergaderen en om besluiten te kunnen nemen. 
Vanwege de coronoacrisis kiest het presidium ervoor om zonder publiek in de zaal te
vergaderen. Om publiek toch gelegenheid te geven de vergadering te volgen, wordt deze
vergadering via Youtube live uitgezonden. De voorzitter heet dan ook het meekijkend
publiek welkom.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Regulier

2 Actualiteiten
Besluit
De voorzitter doet een voorstel van orde om dit agendapunt (onder de huidige
omstandigheden) niet te behandelen. Het aanwezige raadslid gaat daarmee akkoord.

Hamerstukken

3 Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan voor afvoerleiding en parkeerplaatsen
Hoogendijk Alblasserdam (2531827)

Besluit
Het enige aanwezige raadslid licht toe hoe de behandeling van het raadsvoorstel is
verlopen. 
Op dinsdag 24 maart werd een schriftelijke commissie Grondgebied belegd. Alle fracties
konden via hun woordvoerder op dit dossier hun bijdrage leveren in eerste termijn. De
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bijdrage werd via mail naar de griffie verstuurd en alle bijdragen zijn in het openbare
Raadsinformatiesysteem opgenomen. 
De reactie van het college werd woensdag 25 maart verspreid en opgenomen in het RIS.
Op donderdag 26 maart kregen de fracties gelegenheid om hun bijdrage in tweede
termijn aan te leveren. Vervolgens heeft de voorzitter van de commissie Grondgebied, de
heer Arie van 't Zelfde geconcludeerd dat op grond van alle bijdragen, het raadsvoorstel
als hamerstuk kon worden doorgeleid naar de raad van 31 maart. 
Er waren nog wat openstaande vragen die door het college op maandag 30 maart via
een brief zijn beantwoord. De fracties hebben vervolgens laten weten dat er geen
stemverklaringen waren bij het voorstel. 
Herman Verweij geeft aan dat er een zorgvuldig proces is gevolgd en dat alle fracties
zich hebben kunnen laten horen. De gemeenteraad, Herman Verweij namens deze, gaat
akkoord met het voorstel.

Sluiting

4 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt het aanwezige raadslid en sluit de vergadering.
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